
PRED SEJO OBČINSKE KONFERENCE
ZKS

O STANOVANJSKI
PROBLEMATIKI

Med priprav ami na sejo občinske konference Z K S
o stanovanjski problematiki so člani občinskega
komiteja Z K na nedavni seji puudarili, da bo treba
pripravili celovilo oceno, saj problem s tega področja
različno obremenjuje delovne Ijudi in občane.

Konferenca bo morala spregovoriti o gospodarje-
nju s stanovanjskim fondom, o prislojnosti hišnih
svetov in zborov stanovalcev, o samoupravni organi-
ziranosti stanovanjskega gospodarstva, o vlogi in
pristojnosti slanovanjskih SIS v občini in mestu, o
samoupravnem organiziranju Staninvesta in pa o
komunalni urejenosti zemljišč, barakarskih na-
seljih, čmograditeljih itd.

Po mnenju čianov komiteja bo morala konferenca
povezati izhodiščna načela dejavnosti na področju
stanovanjskega gospodarstva, kot so samouprav-
nost, solidarnost, in socialna enakost. Za pripravo
seje so določili delovno skupino, ki bo pripravila
ustrezno gradivo s predlogom ukrepov.


